
ΚΟΛΥΜΒΗΤΙΚΗ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΛΛΑΔΑΣ 

HELLENIC SWIMMING FEDERATION 

 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

30 ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ Κ. 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΑΥΓΟΥΛΕΑΣ Σ. 

 

ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ: 00.00’ 

ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 00.00’ 

Στην Αθήνα, στο ξενοδοχείο Athens Marriott (Λεωφ. Ανδρέα Συγγρού 385), σήμερα 30 

Μαρτίου 2024 ημέρα Σάββατο και ώρα 11.00, ύστερα από απόφαση και πρόσκληση του 

Διοικητικού Συμβουλίου (Δ.Σ.) της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας Ελλάδας (Κ.Ο.Ε.), 

πραγματοποιήθηκε η Επαναληπτική Τακτική Γενική Συνέλευση (Γ.Σ.) των σωματείων μελών, 

με τα εξής θέματα ημερήσιας διάταξης: 

 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ                                  

1. Επικύρωση πρακτικών της Έκτακτης Γενικής Συνέλευση της 

Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη την 29.11.2023.  

2. Ενστάσεις κατά του Πίνακα των αντιπροσώπων και των 

δικαιούμενων ψήφου σωματείων – μελών της ΚΟΕ κατ’ άρθρο 11 

παρ. 9 του Καταστατικού της Κ.Ο.Ε. 

3. Εκλογή Προεδρείου της Γ.Σ. κατ’ άρθρο 11 παρ. 9 του 

Καταστατικού της Κ.Ο.Ε..  

4. Διοικητικός και Οικονομικός Απολογισμός του Δ.Σ. της Κ.Ο.Ε. 

για τη χρονική περίοδο 1/1/2023 έως 31/12/2023.  
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5. Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής Κ.Ο.Ε. για το χρονικό 

διάστημα 01/01/2023 έως 31/12/2023. 

6. Έγκριση ισολογισμού Κ.Ο.Ε. για το έτος 2023. 

7. Έγκριση Διοικητικού και Οικονομικού Απολογισμού του Δ.Σ. 

της Κ.Ο.Ε. του έτους 2023, ως και της έκθεσης της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής για το έτος 2023 και απαλλαγή του 

Δ.Σ. της Κ.Ο.Ε. από κάθε ευθύνη. 

8. Εκλογή Ορκωτού ελεγκτή για τη χρήση 01/01/2024 έως 

31/12/2024. 

9. Έγκριση Κανονισμού Αγώνων Υδατοσφαίρισης. 

10. Τροποποίηση του Καταστατικού της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Ν. 

2725/99 όπως ισχύει σήμερα. 

11. Διαγραφή Σωματείων βάσει του Ν. 2725/99 όπως ισχύει σήμερα.  

12. Τροποποίηση Κώδικα Ηθικής και Δεοντολογίας.  

13. Πρόταση για το δικαίωμα εγγραφής σωματείου στο μητρώο της 

Κ.Ο.Ε.. 

14. Ενημερώσεις – Ανακοινώσεις  

 

Η παρούσα Γενική Συνέλευση είναι η δεύτερη που συγκαλείται, δεδομένου ότι η πρώτη 

Γενική Συνέλευση, που είχε οριστεί για την ίδια ημέρα και ώρα 10:00, δεν 

πραγματοποιήθηκε, λόγω μη ύπαρξης απαρτίας. 

Παρέστησαν 103 σωματεία από τα 224 σωματεία – μέλη της Κ.Ο.Ε. εγγεγραμμένα στο 

μητρώο της Γ.Γ.Α. που ήταν ταμειακά εντάξει και είχαν δικαίωμα ψήφου και 1 σωματείο 

εγγεγραμμένο στο μητρώο της Κ.Ο.Ε. που ήταν ταμειακά εντάξει και είχε δικαίωμα λόγου 

και όχι ψήφου. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ξεκινάμε την Τακτική μας Γενική Συνέλευση, την πρώτη 

συνεδρίαση και θα ήθελα και θα ήθελα τον Γενικό Γραμματέα ποια 

Σωματεία έχουν αυτή τη στιγμή καταγραφεί από τις υπηρεσίες 

μας.  

ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Καλημέρα. Ευχαριστώ Πρόεδρε. Έχουν 

καταγραφεί αυτή τη στιγμή 38 Σωματεία, η απαρτία είναι 113 

Σωματεία, επομένως δεν έχουμε απαρτία και νομίζω ότι θα πάμε 

σε επαναληπτική. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όπως ήδη έχουμε προαναγγείλει πάμε σε 2η 

επαναληπτική στις 11.00’ η ώρα παρουσία όλων όσων θα έχουν 

καταγραφεί μέχρι εκείνη τη στιγμή. Ευχαριστώ πολύ.  

ΛΗΞΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

 

ΕΠΑΝΑΛΗΠΤΙΚΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ Κ.Ο.Ε. 2024 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλημέρα σας. Να προχωρήσουμε λιγάκι σας παρακαλώ 

και να πάρουμε τις θέσεις μας. Καλώς ήρθατε στην  Τακτική μας 

Γενική Συνέλευση. Είναι η 2η, στην 1η δεν υπήρχε απαρτία. 

Επομένως ξεκινάμε απευθείας τη 2η συνεδρίαση και παρακαλώ πολύ 

τον κύριο Γενικό να μας πει πόσα Σωματεία μας τιμούν με την 

παρουσία τους.  

ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ευχαριστώ Πρόεδρε. Μέχρι στιγμής είναι 89 

Σωματεία αλλά συνεχίζουν και γράφονται, οπότε θα μου 

επιτρέψετε να ανακοινώσω λίγο αργότερα το ακριβές νούμερο, 

αλλά έτσι κι' αλλιώς βάσει καταστατικού έχουμε απαρτία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι η Γενική Συνέλευση 

καταγράφεται, μαγνητοφωνείται για τα πρακτικά και ζητώ την 
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έγκρισή σας επί του θέματος, αν υπάρχει κάποια αντίρρηση. 

Ευχαριστώ πολύ.  

Επίσης θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι στην αίθουσα 

παρευρίσκονται από πλευράς Κολυμβητικής Ομοσπονδίας Ελλάδος 

εκτός από το προσωπικό το οποίο είναι ακριβώς από πίσω, ο 

Διευθυντής της Ομοσπονδίας ο κ. Χριστοφοράτος, ο κ. Μοντεσάτος 

ακριβώς πίσω που ελέγχει την τεχνολογία. Η κα Συκαλίδου η 

Προϊστάμενη του λογιστηρίου, ο κύριος Καρετζόπουλος ο λογιστής 

μας. Η κα Φουντουλάκη και η κα Κωσταλά γραμματειακή υποστήριξη 

και είναι επίσης ο τεχνικός σύμβουλος της Κ.Ο.Ε. Κολύμβησης ο 

κ. Βαγγέλης Κοζομπόλης. 

Από δεξιά μου προς τα αριστερά ο Γιώργος ο Κατσαντώνης, ο 

Ταμίας της Ομοσπονδίας, ο κ. Αυγουλέας ο Γενικός Γραμματέας, ο 

κ. Κλαδάς ο Νομικός Σύμβουλος.  

Αν δεν υπάρχει κάποια αντίρρηση μπορούμε να προχωρήσουμε στην 

ατζέντα της σημερινής συνεδρίασης. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

Ξεκινάμε άμεσα. Νομίζω ότι όλοι έχετε μπροστά σας φάκελο, που 

σας έχει δοθεί από τη Γραμματεία που έχει όλη την πληροφόρηση 

η οποία χρειάζεστε. Επίσης μέσα στο φάκελο θα δείτε κόκκινο 

και πράσινο χαρτί το οποίο θα σας βοηθήσει στην ψηφοφορία που 

θα χρειαστεί και τα έχετε προμηθευτεί όλοι.  

 

1ο ΘΕΜΑ: Επικύρωση πρακτικών της Έκτακτης Γενικής Συνέλευση της 

Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη την 29.11.2023.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέμα 1: Επικύρωση των πρακτικών της Έκτακτης Γενικής 

Συνέλευση της Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη την 29.11.2023. Σας έχει 
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αποσταλεί, αν κάποιος θέλει να προσθέσει κάτι, να κάνει κάποιο 

σχόλιο πολύ ευχαρίστως. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

Εγκρίνονται και επικυρώνονται ομόφωνα τα πρακτικά της Γενικής 

Συνέλευσης.  

 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα επικυρώνει τα πρακτικά της Έκτακτης 

Γενικής Συνέλευσης που διεξήχθη 29.11.2023.  

 

2ο ΘΕΜΑ: Ενστάσεις κατά του Πίνακα των αντιπροσώπων και των 

δικαιούμενων ψήφου σωματείων – μελών της Κ.Ο.Ε. κατ’ άρθρο 11 

παρ. 9 του Καταστατικού της Κ.Ο.Ε.. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 2ο θέμα: Ενστάσεις κατά του Πίνακα των αντιπροσώπων 

και των δικαιούμενων ψήφου σωματείων – μελών της Κ.Ο.Ε. 

σύμφωνα με το άρθρο 11 παράγραφος 9 του Καταστατικού μας. 

Υπάρχει κάποια ένσταση για κάποιον αντιπρόσωπο όπως έχουν 

αναρτηθεί έξω από την αίθουσα; Πολύ ωραία.  

Επομένως προχωράμε και εγκρίνονται ομόφωνα.  

 

Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει ομόφωνα τον Πίνακα των 

αντιπροσώπων και των δικαιούμενων ψήφου σωματείων – μελών της 

Κ.Ο.Ε..  

 

3Ο ΘΕΜΑ: Εκλογή Προεδρείου της Γ.Σ. κατ’ άρθρο 11 παρ. 9 του 

Καταστατικού της Κ.Ο.Ε.. 



ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ Κ.Ο.Ε.                    ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 6 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 3ο θέμα: Εκλογή Προεδρείου σύμφωνα με το άρθρο 11 

παράγραφος 9 του καταστατικού μας. Ακούμε προτάσεις.  

Ο κ. Τζαμουράνης έχει το λόγο. Κάθε φορά που θα παίρνετε το 

λόγο θα ήθελα να λέτε το όνομά σας και το Σωματείο το οποίο 

εκπροσωπείτε ώστε να υπάρχει πλήρης καταγραφή στα πρακτικά της 

Γενικής Συνέλευσης.  

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Καλημέρα. Ονομάζομαι Τζαμουράνης Γιώργος και 

είμαι εκπρόσωπος του Κολυμβητικού Όμιλου Περιστερίου Γλαύκος 

Νομίζω σε σχέση με το Προεδρείο να παραμείνει το ίδιο. Αυτή 

είναι η πρότασή μου. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Κάποια άλλη πρόταση παρακαλώ; 

Ευχαριστούμε πάρα πολύ για την ομόφωνη απόφαση. Πρόεδρος ο 

ομιλών και Γραμματέας ο Γενικός μας Γραμματέας  

 

Μετά από πρόταση του εκπροσώπου του Κολυμβητικού Ομίλου 

Περιστερίου Γλαύκος κ. Γ. Τζαμουράνη, η Γενική Συνέλευση 

ομόφωνα εξέλεξε τον Πρόεδρο της Κ.Ο.Ε. κ. Κ. Γιαννόπουλο και 

τον Γενικό Γραμματέα της Κ.Ο.Ε. κ. Σ. Αυγουλέα ως οριστικούς 

Πρόεδρο και Γραμματέα της Γενικής Συνέλευσης αντίστοιχα.  

 

4ο ΘΕΜΑ: Διοικητικός και Οικονομικός Απολογισμός του Δ.Σ. της 

Κ.Ο.Ε. για τη χρονική περίοδο 1/1/2023 έως 31/12/2023.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρίες και Κύριοι Συνάδελφοι, όπως γνωρίζετε είχαμε 

τη μεγάλη χαρά και την τιμή να τιμήσουμε χτες σε μία λαμπρή 

εκδήλωση τους αθλητές και προπονητές μας που διέπρεψαν μέσα 

στο 2023. 205 βραβεύσεις, αριθμός πρωταφανής και εντυπωσιακός. 

Η παρουσία όλων των αθλημάτων της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας 
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Ελλάδος και που αποδεικνύει περίτρανα το λόγο για τον οποίο θα 

πρέπει  να είμαστε όλοι υπερήφανοι και που σίγουρα δημιουργεί 

περαιτέρω υποχρεώσεις και προσδοκίες.  

Το 2023 ήταν μία χρονιά ιδιαίτερη σημαντική από αθλητικής 

απόψεως για τον προγραμματισμό μας, τόσο για τον εσωτερικό 

σχεδιασμό, όσο και για την παρουσία μας στο διεθνές αθλητικό 

γίγνεσθαι.  

Επιτρέψτε μου επιγραμματικά να αναφερθώ σε κάποια σημεία που 

χρήζουν ιδιαίτερης αναφοράς ώστε να έχετε πολύπλευρη 

ενημέρωση. Σε μια γεμάτη από διοργανώσεις χρονιά τόσο στο 

εσωτερικό όσο και στο εξωτερικό θα έπρεπε να βρούμε 

ημερομηνίες διεξαγωγής των αγώνων μας σε όλα τα αθλήματα σε 

περιορισμένο χρονικό διάστημα και σε περιορισμένους χώρους, 

αφού είμαστε υποχρεωμένοι να λειτουργούμε κάτω από την ίδια 

στέγη.  

Δόθηκε ιδιαίτερη προσοχή στις διοργανώσεις των μελών μας – 

Σωματείων, ώστε κατά το δυνατό να μην μείνει κανένας 

παραπονούμενος σε όλη την επικράτεια, 57 διοργανώσεις 

Συλλόγων.  

Επειδή η χρονιά ήταν η αφετηρία πρόκλησης για τους Ολυμπιακούς 

Αγώνες στο Παρίσι, καταρτίσαμε ένα φιλόδοξο και πολυέξοδο 

πρόγραμμα για όλους μας τους αθλητές, δίνοντας σε όλους τις 

ίδιες ευκαιρίες σε προπόνηση και αγώνες ώστε να αποδώσουν τα 

μέγιστα εκεί που χρειάζεται.  

Ο συνολικός αριθμός των προκρίσεων αν και δεν πετύχαμε το 100% 

των φιλοδοξιών μας αφήνει μία ικανοποίηση που μας τιμά 
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ιδιαίτερα σαν Ομοσπονδία για όσους συνέβαλαν προς αυτήν την 

κατεύθυνση.  

Ήδη μέχρι τώρα 42 αθλητές μας έχουν κατοχυρώσει τη συμμετοχή 

τους στους Ολυμπιακούς Αγώνες στο Παρίσι και ελπίζουμε σε κάτι 

παραπάνω για το άθλημα της κολύμβησης έως τις 23 Ιουνίου που 

είναι η καταλυτική ημερομηνία προκρίσεων για τους Ολυμπιακούς 

Αγώνες.  

Επιτρέψτε μου μέσα από τη σημερινή Γενική Συνέλευση να 

ευχαριστήσω και να συγχαρώ τους αθλητές και τις αθλήτριές μας, 

τους προπονητές της Ομοσπονδίας, τους Σωματειακούς προπονητές 

που λειτουργούν σε μία κοινή γραμμή με τους ομοσπονδιακούς 

προπονητές μας αλλά και τα Σωματεία των αθλητών μας για τη 

συνδρομή και τη βοήθειά τους στην επίτευξη αυτού του μεγάλου 

στόχου.  

Παράλληλα όμως με την ελίτ των αθλητών μας δόθηκε ιδιαίτερη 

σημασία και προσοχή στην προετοιμασία των αθλητών εκείνων που 

θα αποτελέσουν την επόμενη ημέρα των εθνικών μας ομάδων με 

επιστημονική υποστήριξη και ανάλυση των δεδομένων ανά αθλητή 

από διακεκριμένους και εξειδικευμένους επιστήμονες, κάτι που 

σαν συνολική εικόνα γίνεται για πρώτη φορά στην Ομοσπονδία μας 

σε επίπεδο ανάπτυξης και σχεδιασμού.  

Ήδη είμαστε σε θέση να έχουμε μία σαφή εικόνα σε όλα τα 

αθλήματα για όλους εκείνους τους αθλητές που πληρούν τις 

προδιαγραφές και προσδοκίες μας για την επόμενη μέρα στις 

μεγάλες ηλικιακά εθνικές ομάδες, χωρίς δε αυτό να αποτελεί 

πανάκεια αφού η συγκεκριμένη διαδικασία είναι ζωντανή και 

ανοικτή για κάθε αθλητή που θα αναδειχτεί στο μέλλον.  
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Αγαπητοί Συνάδελφοι, δημοσιεύσαμε στην ιστοσελίδα μας τον 

πολυσέλιδο Διοικητικό Απολογισμό, 41 σελίδες, έτσι ώστε όλοι 

σας να έχετε πλήρη γνώση των πεπραγμένων της προηγούμενης 

χρονιάς. Κάναμε πράξη στο βαθμό που μπορούσαμε όλα όσα 

υποσχεθήκαμε με βάση τα οικονομικά μας δεδομένα. Σημασία έχει, 

θεωρώ, να φτάνουμε όσο μπορούμε πιο μακριά μέσω του 

εκσυγχρονισμού και των νέων ιδεών υλοποιώντας τους στόχους 

μας. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας υπηρετεί 

το κοινό όφελος και την κοινή προσπάθεια. Οι συνάδελφοί μου 

στο Διοικητικό Συμβούλιο δούλεψαν προς αυτήν την κατεύθυνση. 

Πολλές φορές αγνοούμε ή δεν λαμβάνουμε υπ’ όψιν μας την 

ανιδιοτέλεια και τον εθελοντισμό όσων μετέχουν σε αυτήν τη 

διαδικασία. Θεωρώ ότι είναι σημαντικό να το αναγνωρίζουμε και 

να τους στηρίζουμε.  

15 Διοικητικά Συμβούλια και 23 Εκτελεστικές Επιτροπές δείχνουν 

ότι ασχοληθήκαμε με όλες τις πτυχές του διοικητικού μας έργου 

με όραμα και πρόγραμμα καλύπτοντας με επαγγελματισμό κάθε 

προσδοκία, τις περισσότερες φορές με επιτυχία αλλά και με 

μικρές ελάχιστες αστοχίες που διορθώσαμε όσο μπορούσαμε πιο 

γρήγορα.  

Ευχαριστώ, λοιπόν, τους συναδέλφους μου στο Διοικητικό 

Συμβούλιο για όλα όσα έγιναν και ένα μεγάλο ευχαριστώ στους 

διοικητικούς υπαλλήλους της Ομοσπονδίας που στάθηκαν και 

στέκονται δίπλα στις αποφάσεις μας.  

Στο Διοικητικό μας Απολογισμό μπορεί κάποιος δει με 

λεπτομέρεια που έφτασε η Ομοσπονδία μας, να συγκρίνει με το 
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παρελθόν αλλά και να αντιληφθεί τις προοπτικές που ανοίγονται 

μπροστά μας για το μέλλον. Επιθυμίες μας από την πρώτη στιγμή 

που αναλάβαμε σαν Διοίκηση, πριν τρία χρόνια ακριβώς, ήταν να 

σταθούμε δίπλα στα Σωματεία μέλη μας, να καταγράψουμε τις 

ανάγκες τους και να είμαστε αρωγοί στην προσπάθειά τους.  

Θεωρώ ότι σε μεγάλο βαθμό αυτό επετεύχθη και θα συνεχίσουμε 

όλοι να εργαζόμαστε σε κοινή γραμμή για να πετύχουμε τους 

κοινούς στόχους.  

Θα μου επιτρέψετε στο σημείο αυτό να αναφέρω επιγραμματικά όλα 

όσα ξεκινήσαμε και υλοποιήσαμε την προηγούμενη χρονιά και που 

θεωρώ ότι θα έπρεπε αυτό να είναι εις γνώση όλων όσων μετέχουν 

στη Γενική Συνέλευση. Σχολές προπονητών, Σχολές κριτών – 

διαιτητών σε όλα στα σπορ που καλλιεργούμε. Αποκέντρωση με 

αγώνες σε όλη την επικράτεια με διοργανώσεις εσωτερικού και 

διεθνείς.  

Σύγχρονο αθλητικό περιβάλλον σε όλες μας τις εθνικές ομάδες 

τόσο σε προπονητικό επίπεδο, με διακεκριμένους επιστήμονες 

όπως ψυχολόγους, διατροφολόγους και εξειδικευμένους προπονητές 

φυσικής κατάστασης. 

Θα ήθελα επίσης να πω κάποια σημεία στα οποία προχωρήσαμε και 

έχουν σχέση με τη βελτίωση του εκσυγχρονισμού της Ομοσπονδίας. 

Το ηλεκτρονικό δελτίο και οι on line δηλώσεις είναι πλέον 

γεγονός. Η ηλεκτρονική πλατφόρμα που σας παρουσιάσαμε, σας 

εκπαιδεύσαμε και λειτουργούμε είναι πλέον μέρος της 

καθημερινότητάς μας κάνοντας έτσι πιο αποδοτική και 

διευκολύνοντας τις η διαδικασίες.  
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Ήδη 212 Σωματεία έχουν συνδεθεί και επικοινωνούν με τα 

κεντρικά μας αρχεία ψηφιακά. Μέσω της πλατφόρμας, λοιπόν, 

έχουν εκδοθεί 7.353 νέα δελτία και έχουν πραγματοποιηθεί 

19.669 ανανεώσεις δελτίων και 2.426 μετεγγραφές.  

Θα ήθελα να σημειώσετε ότι οι νέες εγγραφές αυξήθηκαν περί 

κατά 25% περίπου ξεπερνώντας κατά πολύ τα προ κορωνοϊού 

επίπεδα που ήταν ο στόχος μας. Σε αυτό συνέβαλαν: η μείωση του 

παραβόλου σε 15 από 20 ευρώ, καθώς και η απόφαση της δωρεάν 

εγγραφής των αθλητών 8 ετών και κάτω και σε αυτό το σημείο θα 

ήθελα να πω ότι για τους αθλητές μας, αυτούς τους 

συγκεκριμένες από 8 ετών και κάτω, τους εντάξαμε στην 

αγωνιστική διαδικασία της κολύμβησης. 

Επιπλέον θα ήθελα να τονίσω ότι οι συμμετοχές των κολυμβητών 

και κολυμβητριών μας τόσο σε ατομικά όσο και σε ομαδικά 

αγωνίσματα ανήλθαν στις 236.100 που σε πραγματικά νούμερα 

είναι αύξηση 15% περίπου σε σχέση με το 2022.  

Άξιο αναφοράς για το 2023 ήταν η διεξαγωγή των διεθνών 

διοργανώσεων της χώρας μας με αποκορύφωμα το world cup 

κολύμβησης που μας έδωσε την ευκαιρία να θαυμάσουμε από κοντά 

τους σπουδαίους Έλληνες κολυμβητές μας, καθώς και μερικούς από 

τους καλύτερους από το εξωτερικό να αγωνίζονται σε μία 

διοργάνωση παγκοσμίου επιπέδου.  

Παράλληλα όμως μας βοήθησε στην αναβάθμιση της ποιότητας των 

εθνικών μας διοργανώσεων, αλλά ταυτόχρονα ανέβασε και τον πήχη 

και στις διασυλλογικές διοργανώσεις που αυτό έχει σαν 

αποτέλεσμα να απολαύσουμε υψηλής ποιότητας αγώνες οργανωμένους 

από εσάς, από τα Σωματεία μέλη μας.  



ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ Κ.Ο.Ε.                    ΜΑΡΤΙΟΥ 2024 12 

Επίσης, θα ήθελα να σημειώνω κλείνοντας το κομμάτι του 

εκσυγχρονισμού: 1. Την προσπάθεια της καλλιτεχνικής κολύμβησης 

on line τις δηλώσεις συμμετοχής παράγωντας έτσι σημαντική 

βοήθεια και αμεσότητα στα Σωματεία μας. Με τη βελτίωση υπάρχει 

διαφάνεια στο άθλημα και είμαστε από τις λίγες χώρες 

παγκοσμίως που εναρμονιστήκαμε μηχανογραφικά με τους νέους 

κανονισμούς με ευέλικτο τρόπο.  

Στο πανελλήνιο πρωτάθλημα που θα διεξαχθεί στις 10 και 12 

Μαΐου της τεχνικής κολύμβησης οι δηλώσεις συμμετοχής και τα 

αποτελέσματα θα είναι on line, αποτελώντας έτσι το test event 

για τη νέα ψηφιακή εποχή των αθλημάτων μας.  

Επίσης, στις ίδιες ημερομηνίες που θα διεξαχθεί η τελική φάση 

υδατοσφαίρισης ανδρών και γυναικών θα έχουμε live spot, 

ηλεκτρονικό φύλλο αγώνα και live  streaming με σκοπό να το 

εφαρμόσουμε από τη νέα αγωνιστική περίοδο.  

Το ενιαίο πρωτάθλημα κατηγοριών κολύμβησης θα είναι επίσης 

online και με αυτό έτσι ολοκληρώνουμε την πρώτη φάση 

προσπάθειας μετάβασης στην ψηφιακή εποχή σε όλα μας τα 

αθλήματα, όπως και σας είχαμε υποσχεθεί.  

Περνώντας τώρα σε ένα άλλο σημαντικό κεφάλαιο που έχει σχέση 

με τη διαφάνεια και την καλή διακυβέρνηση, θεωρώ ότι είναι 

άξιο αναφοράς και να γνωρίζετε, η βαθμολογία που πήραμε στη 

σχετική διαδικασία της Παγκόσμιας Ομοσπονδίας … που δίνουν 

μεγάλη έμφαση στον τομέα αυτόν, ύστερα από τις σχετικές 

οδηγίες της Διεθνούς Ολυμπιακής Επιτροπής. Στη διαδικασία, 

λοιπόν, αυτή, βαθμολογηθήκαμε με 95% στα προαπαιτούμενα και 
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είμαστε μεταξύ των πρώτων χωρών στον κόσμο ειδικά στον αριθμό 

Διοικητικών Συμβουλίων και Εκτελεστικών Επιτροπών.  

Η αναφορά αυτή γίνεται κυρίως ως πρόλογος του επόμενου θέματος 

που θέλω να σας ενημερώσω και που πιστεύω ότι θα πρέπει  να 

γνωρίζετε με λεπτομέρειες γιατί μας απασχόλησε επί μακρό, με 

αποτέλεσμα να χάσουμε πολύτιμο χρόνο από άλλα σοβαρότερα 

θέματα.  

Αναφέρομαι προφανώς σε καταγγελίες που έγιναν εναντίον του 

Διοικητικού Συμβουλίου προς κάθε Αρχή, ειλικρινά δεν ήξερα ότι 

υπάρχουν τόσες πολλές Ανεξάρτητες Αρχές, γιατί ποτέ στο 

παρελθόν μία Ομοσπονδία δεν βρέθηκε αντιμέτωπη μπροστά σε 

τόσες καταγγελίες από συγκεκριμένη ομάδα ανθρώπων, σε μερικές 

από τις οποίες εσείς γίνατε κοινωνοί μέσω των email που σας 

αποστέλλονταν σε τακτά χρονικά διαστήματα με άκομψο, αγενές 

και προσβλητικό τρόπο.  

Θεωρώ ότι η Διοίκηση της Ομοσπονδίας στάθηκε στο ύψος των 

περιστάσεων απαντώντας αιτιολογημένα σε κάθε ενέργεια που 

έγινε με σκοπό να πλήξει την προσωπικότητα, το κύρος και τη 

θέση του Προέδρου, των Μελών του Διοικητικού Συμβουλίου αλλά 

και της ίδιας της Ομοσπονδίας. Και αναφέρομαι μόνο στις 

επίσημες καταγγελίες και όχι στα social media όπου ο καθένας 

μπορεί να εκφράσει τις απόψεις του.  

Καταγγελίες για τη σύσταση του Διοικητικού Συμβουλίου με τη 

μόνιμη ετυμηγορία ότι είναι έκπτωτο. Καταγγελίες από γονείς 

γιατί δεν συμπεριλήφθηκαν τα παιδιά τους στις εθνικές ομάδες, 

πρωτόγνωρο, τόσο εναντίον μας, όσο και εναντίον των εθνικών 

προπονητών της χώρας με αγωγές για τους Συλλόγους.  
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Απαντήσεις δόθηκαν σε όλα, παρεμβάσεις έγιναν στα δικαστήρια 

και συνεχίζουμε ακόμα. Το αποτέλεσμα το γνωρίζετε. Επισήμως η 

Γενική Γραμματεία Αθλητισμού απήντησε επί του θέματος έστω και 

καθυστερημένα, η προσφυγή που έγινε στο ΑΣΕΑΔ όπου … 

ανεξάρτητοι δικαστές έβγαλαν απόφαση κόλαφος εναντίον όσων μας 

κατήγγειλαν, πολυσέλιδη απόφαση κόλαφος. Μέχρι ενός σημείου 

μπορούμε να καταλάβουμε τους λόγους και τις αιτίες που κάποιος 

ή κάποιοι προβαίνουν σε αυτές τις καταγγελίες με επιστολές 

προς τις υπερκείμενες αρχές μας του εξωτερικού και μιλάω για 

την Ευρωπαϊκή Ομοσπονδία και την Παγκόσμια Ομοσπονδία.  

Ιστορικά η χώρα μας έχει αναδείξει μεγάλες προσωπικότητες στην 

τέχνη, στον πολιτισμό, στις επιστήμες αλλά και στον αθλητισμό 

και όλοι μας είμαστε υπερήφανοι γι'  αυτό. Δυστυχώς όμως κατά 

καιρούς υπήρχαν και κάποιοι που φρόντισαν να διαβάλουν τις 

προσωπικότητες αυτές …  

Παραμονές των εκλογών της Ευρωπαϊκής Ομοσπονδίας που έγιναν 

τον προηγούμενο Ιανουάριο στην Αθήνα απεστάλη επιστολή από τον 

Παναγιώτη Ξενάκη, τον γνωρίζετε όλοι, προς όλα τα Μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου της Ευρωπαϊκής Ομοσπονδίας εκτός από 

εμένα, που τυγχάνει να είμαι Πρόεδρος, εναντίον μου, εναντίον 

του Διοικητικού Συμβουλίου για παρανομίες που έχουν σχέση με 

τη συγκρότηση του Διοικητικού Συμβουλίου. Επιστολή στα 

αγγλικά. Προφανώς και γνωρίζετε το αποτέλεσμα των εκλογών με 

μυστική ψηφοφορία …  

Αγαπητοί Συνάδελφοι, Εκπρόσωποι των Σωματείων η Κολυμβητική 

Ομοσπονδία της Ελλάδος διανύει μία από τις καλύτερες περιόδους 

της ιστορίας της. Είναι σημείο αναφοράς για τον ελληνικό 
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αθλητισμό και παράδειγμα προς μίμηση κατά γενική ομολογία, θα 

πρέπει  όλοι μας να είμαστε υπερήφανοι γι'  αυτό, αθλητές, 

προπονητές, παράγοντες, γονείς, εργαζόμενοι.  

Από τη δική μου την πλευρά και εκπροσωπώντας τα μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου σας δηλώνουμε ότι θα κάνουμε ότι 

περνάει από το χέρι μας ώστε έως το τέλος της θητείας μας να 

ανταποκριθούμε στο ύψος των περιστάσεων.  

Σας ευχαριστώ για την προσοχή σας.  

 

5ο ΘΕΜΑ: Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής Κ.Ο.Ε. για το χρονικό 

διάστημα 01/01/2023 έως 31/12/2023 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα προχωρήσουμε στην Έκθεση της Εξελεγκτικής 

Επιτροπής για το χρονικό διάστημα 01.01.2023 έως 31.12.2023. 

Θα υπάρχει έγκριση ή όχι του Ισολογισμού της Κ.Ο.Ε. και αμέσως 

μετά θα υπάρχει καταγραφή όσων συναδέλφων επιθυμούν να 

τοποθετηθούν.  

Επομένως καλώ τον Πρόεδρο της Εξελεγκτικής Επιτροπής τον κ. 

Χρήστο Μαλαμή για την έκθεσή του προς το Σώμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΞΕΛΕΓΚΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Κύριε Πρόεδρε, κύριε Γενικέ ως Πρόεδρος της Εξελεγκτικής 

Επιτροπής προς το Σώμα της Ετήσιας Τακτικής Γενικής Συνέλευσης 

που είναι η ανώτερη διαδικασία της Ομοσπονδίας μας οι κάτωθι 

υπογεγραμμένοι που το έχετε μέσα στο φάκελο, Μαλαμής Χρήστος, 

Μαρέτης Γεώργιος και Μουστάκης Εμμανουήλ που είμαστε Μέλη της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής της Κ.Ο.Ε. διενεργήσαμε οικονομικό 

έλεγχο των βιβλίων της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας Ελλάδος για το 
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χρονικό διάστημα από 01.01.2023 έως 31.12.2023 και 

διαπιστώσαμε τα κάτωθι:  

1. Τηρήθηκε βιβλίο απογραφών και ισολογισμού. 

2. Εκδόθηκαν εντάλματα πληρωμής από το Νούμερο 1 έως το 

Νούμερο 275. 

3. Εκδόθηκαν γραμμάτια είσπραξης από το Νούμερο 1 έως Νούμερο 

345. Ανοίγω μία παρένθεση, εδώ στα εντάλματα πληρωμής από πίσω 

είναι όλα τα αποδεικτικά και οι συμβάσεις που αναλογούν στα 

εντάλματα πληρωμής.  

4. Χρηματικά διαθέσιμα που είχαμε 31.12.2023 είναι 549.143,91. 

Ταμείο 26.602,28 και στις Τράπεζες που έχουμε 522.541,63 ευρώ.  

Το σύνολο των δαπανών που πραγματοποιήθηκαν στην υπό κρίση 

χρονικό διάστημα καλύπτονται από τις αποφάσεις που έχουν 

παρθεί από το Διοικητικό Συμβούλιο.  

Το σύνολο των δικαιολογητικών και των παραστατικών είναι 

καταχωρημένα με πλήρη τάξη και επιμέλεια στα οικονομικά της 

Ομοσπονδίας.  

Κατά τον έλεγχο των δικαιολογητικών η Εξελεγκτική Επιτροπή 

διαπίστωσε εφαρμογή των προβλεπόμενων από το νόμο και το 

καταστατικό της Ομοσπονδίας διατάξεων.  

Το οικονομικό τμήμα της Κολυμβητική Ομοσπονδίας λειτουργεί με 

υποδειγματικό τρόπο και μας διευκόλυνε στη διενέργεια ελέγχου. 

Θα ήθελα εδώ να ανοίξω μία παρένθεση, να ευχαριστήσω ιδιαίτερα 

τον κ. Καρετζόπουλο, την Προϊσταμένη Λογιστηρίου κα Συκαλίδου, 

τον Ταμία από τον Ιούλιο 2023 κ. Κατσαντώνη για την αγαστή 

συνεργασία που είχαμε καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους. 

Ιδιαίτερη μνεία κάνουμε και την ευχαριστούμε πολύ την Ταμία 
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κατά το πρώτο εξάμηνο του 2023 και νυν Β’ Αντιπρόεδρο της 

Ομοσπονδίας μας κα Σαραντίδου Ελευθερία.  

Κατόπιν των ανωτέρω εξάγεται το συμπέρασμα ότι η οικονομική 

διαχείριση πραγματοποιήθηκε με υπευθυνότητα και σύνεση και 

προτείνουμε στο Σώμα την έγκριση του υποβαλλόμενου στη Γενική 

Συνέλευση Οικονομικού Απολογισμού και την απαλλαγή του 

Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη για το χρονικό διάστημα 

01.01.2023 έως 31.12.2023.  

Κλείνοντας, επειδή είναι η τελευταία μου θητεία ως Πρόεδρος 

της Εξελεγκτικής Επιτροπής θα ήθελα να ευχαριστήσω προσωπικά 

τον Πρόεδρο κ. Κυριάκο Γιαννόπουλο για την τιμή που μου έκανε 

να με εντάξει στην εκλογική διαδικασία του 2021. Σας ευχαριστώ 

πάρα πολύ όλους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ για τη δουλειά που κάνατε. 

Θα ήθελα παρακαλώ πολύ να προχωρήσουμε αν δεν υπάρχει κάποια 

αντίρρηση ή κάποια ερώτηση στην Έγκριση την οποία έχετε 

μπροστά σας.  

Ευχαριστώ πάρα πολύ. Εγκρίνεται ομόφωνα η Έκθεση της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής για το χρονικό διάστημα 01.01.2023 έως 

31.12.2023.  

 

6Ο ΘΕΜΑ: Έγκριση ισολογισμού Κ.Ο.Ε. για το έτος 2023. 

 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα ενέκρινε τον ισολογισμό της Κ.Ο.Ε. 

για το έτος 2023. 
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7ο ΘΕΜΑ: Έγκριση Διοικητικού και Οικονομικού Απολογισμού του 

Δ.Σ. της Κ.Ο.Ε. του έτους 2023, ως και της Έκθεση της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής για το έτος 2023 και απαλλαγή του Δ.Σ. 

της Κ.Ο.Ε. από κάθε ευθύνη. 

 

Μετά από διαλογική συζήτηση, η Γενική Συνέλευση ομόφωνα 

ενέκρινε το Διοικητικό και Οικονομικό Απολογισμό του Δ.Σ. της 

Κ.Ο.Ε. του έτους 2023, ως και της Έκθεσης της Εξελεγκτικής 

Επιτροπής για το έτος 2023 και απάλλαξε το Δ.Σ. της Κ.Ο.Ε. από 

κάθε ευθύνη.  

 

Τοποθετήσεις  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ανοίξουμε κατάλογο ομιλητών, όποιος επιθυμεί να 

τοποθετηθεί, να κρίνει και να πει ιδέες για το πώς πρέπει να 

κινείται η Ομοσπονδία.  

Παρακαλώ πολύ το όνομά σας και το Σωματείο το οποίο 

εκπροσωπείτε για την καταγραφή των πρακτικών.  

ΛΥΚΙΔΗΣ: Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. Λυκίδης Πέτρος εκπρόσωπος 

του ΠΟΣΕΙΔΩΝ Ιωαννίνων. Πολύ καλός ο Απολογισμός και νομίζω 

ότι διορθώθηκαν κάποια πράγματα σε σχέση με αυτά που είχαμε 

προτείνει και είχαμε συζητήσει σε περσινή Γενική Συνέλευση, 

αλλά επειδή εχθρός του καλού είναι το καλύτερο νομίζω ότι 

έχουμε ακόμα σημεία βελτίωσης. Λόγω χάρη ξέρω κι' εγώ όπως 

αναφέρατε κι' εσείς ότι η χρονιά πέρυσι ήταν ασφυκτική και οι 

ημερομηνίες για τη δημιουργία αγώνων ήταν δύσκολη, αλλά θεωρώ 

ότι αυτό που έγινε με το open water το ανοικτής θάλασσας 

πέρυσι, νομίζω ότι ήταν πολύ καλό. Δηλαδή, προκηρύξατε πρώτα 
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τους αγώνες το Μάη, μετά αναβλήθηκαν για τους γνωστούς λόγους 

και μάλιστα έγιναν το Σεπτέμβριο.  

Δεν ήταν μόνο οι εκλογές, ήταν γιατί ο Πειραιάς δεν βοήθησε 

τελικά να γίνουν, αλλά θεωρώ ότι λάθος ξεκίνησε από την αρχή. 

Δηλαδή, δεν μπορεί να βάζουμε αγώνες για τα παιδιά στην 

ανοικτή θάλασσα την πρώτη ημέρα που ξεκινάνε να γράφουν 

εξετάσεις ενδοσχολικές.  

Καταλαβαίνουμε ότι τα παιδιά δεν πρέπει να είναι μόνο καλοί 

αθλητές, πρέπει να είναι καλοί μαθητές κι' αυτό συνήθως το 

έχουμε πετύχει στην Κολυμβητική Ομοσπονδία και η επόμενη 

αναβολή έγινε το Σεπτέμβριο. Κάποτε πρέπει να ξεκουραστούν και 

τα παιδιά, ξέρετε ότι μέχρι τέλη Ιουνίου αγωνίζονται μέχρις 

τις αρχές Αυγούστου και τον Αύγουστο πρέπει να ξεκουραστούν. 

Σταματάει η προετοιμασία τους. Αυτή είναι μία παρατήρηση που 

νομίζω ότι μπορεί να διορθωθεί και δεν είναι δύσκολη.  

Καταρχήν θα ήθελα να συγχαρώ τους αθλητές μας και τις 

αθλήτριες για τις μεγάλες επιτυχίες πέρυσι και φέτος και να 

ευχηθώ καλή επιτυχία στους Ολυμπιακούς Αγώνες, που είμαι 

σίγουρος ότι θα την έχουμε.  

Θέλω να αναφερθώ και σε κάτι το οποίο δεν είναι αρμοδιότητα 

της Ομοσπονδίας αλλά νομίζω ότι μπορεί να βοηθήσει. Θεωρώ ότι 

τα μεγαλύτερα προβλήματα των Σωματείων αυτή τη στιγμή είναι τα 

κολυμβητήρια. Μπορεί να ανήκουν στη Γενική Γραμματεία 

Αθλητισμού, αλλά πρέπει να έχετε κάποια … ή στη Τοπική 

Αυτοδιοίκηση.  

Εμείς στην περιοχή μας επειδή το κολυμβητήριο ανήκει στη 

Γενική Γραμματεία το πρόβλημά μας είναι …  
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ΔΙΑΚΟΠΗ 

 

8ο ΘΕΜΑ: Εκλογή Ορκωτού Ελεγκτή για τη χρήση 01/01/2024 έως 

31/12/2024. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράμε τη Γενική μας Συνέλευση με το 8 που αφορά 

την Εκλογή Ορκωτού Λογιστή  ελεγκτή για τη χρήση 01.01.2024 

έως 31.12.2024. Είμαστε από τις πρώτες Ομοσπονδίες που 

προχωράμε σε εκλογή ορκωτού ελεγκτή σύμφωνα με την κείμενη 

νομοθεσία. Το συζητήσαμε στο Διοικητικό Συμβούλιο και η 

πρότασή μας από τις υποψηφιότητες … είναι να συνεργαστούμε με 

την Εταιρία  Action Auditing είναι Ανώνυμη Εταιρία Ορκωτών 

Ελεγκτών Λογιστών.  

Θα ήθελα να ευχαριστήσω την αντιπροσωπεία της Εταιρίας η οποία 

βρίσκεται μαζί μας, την κα … την κα … και τον κ. … σας 

ευχαριστούμε πάρα πολύ.  

Πριν προχωρήσουμε θα ήθελα να παρακαλέσω αν έχετε την καλοσύνη 

κάποιος ή κάποιοι εκ των μελών αν επιθυμούσαν να κάνουν την 

οποιαδήποτε ερώτηση προς την Εταιρία, την οποία εκπροσωπεί 

αυτή τη στιγμή η κα … παρακαλώ πολύ έχετε το χρόνο να ρωτήσετε 

και να ζητήσετε οτιδήποτε σας είναι χρήσιμο προκειμένου να 

προχωρήσουμε και σε αυτήν τη διαδικασία με διαφάνεια που είναι 

πριν και πάνω απ’ όλα το ζητούμενο αυτής της Διοίκησης.  

Δεν υπάρχει κάποια ερώτηση απ’ ότι είμαι σε θέση να γνωρίζω. 

Σας ευχαριστούμε πολύ, θα συνεργαστούμε μαζί. Αυτό το οποίο 

ζητάμε ως Διοίκηση της Ομοσπονδίας είναι να μας κρίνετε 

αυστηρά. Δεν θέλουμε σε καμία περίπτωση εκπτώσεις θέλουμε να 

είναι ξεκάθαρη εικόνα των οικονομικών μας προς κάθε κατεύθυνση 
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ώστε και τα μέλη της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας να έχουν μία 

καθαρή εικόνα το πώς κινούμαστε οικονομικά και στο πως 

διαχειριζόμαστε τα χρήματα τα οποία αντλούμε τόσο από την 

κρατική βοήθεια όσο και από την ιδιωτική οικονομία μέσω των 

πολιτών μας.  

Άρα, ως παράκληση από το Προεδρείο και νομίζω ότι εκφράζω και 

το Διοικητικό Συμβούλιο αλλά και το Σώμα της Γενικής 

Συνέλευσης είναι να μας δώσετε και τις κατευθύνσεις αλλά και 

να εξαντλήσετε όλη σας την αυστηρότητα πάνω στους ελέγχους 

τους οποίους θα κάνετε.  

Σας ευχαριστώ πολύ και ελπίζω να έχουμε μία καλή συνεργασία. 

Εγκρίνεται ομόφωνα η πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου 

συνεργασίας με τη συγκεκριμένη Εταιρία.   

 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα εγκρίνει την Εκλογή της Action 

Auditing ως Ορκωτού  Ελεγκτή για τη χρήση 01.01.2024 έως 

31.12.2024.  

 

9ο ΘΕΜΑ: Έγκριση Κανονισμού Αγώνων Υδατοσφαίρισης. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο Νούμερο 9, σας έχει αποσταλεί και δημοσιευτεί 

στο site μας ο Κανονισμός Αγώνων Υδατοσφαίρισης. 

Υπάρχει κάτι το οποίο θα θέλατε να τονίσετε ή να πείτε;  

Επομένως εγκρίνεται ο Κανονισμός Αγώνων Υδατοσφαίρισης 

ομόφωνα.  

 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα ενέκρινε τον Κανονισμό Αγώνων 

Υδατοσφαίρισης.  
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10ο ΘΕΜΑ: Τροποποίηση του Καταστατικού της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το 

Ν.2725/99 όπως ισχύει σήμερα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράμε στο 10 που αφορά την Τροποποίηση του 

Καταστατικού της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το νόμο 2725/99 όπως αυτός 

σήμερα ισχύει. Θα δώσω το λόγο στο νομικό μας σύμβουλο τον κ. 

Κλαδά και θα ήθελα πολύ να το συνδέσουμε και με το 12 που 

αφορά την Τροποποίηση του Κώδικα .. , που αφορά την πρόταση 

για το δικαίωμα εγγραφής Σωματείου στο μητρώο της Κ.Ο.Ε..  

Ο λόγος στον κ. Κλαδά.  

ΚΛΑΔΑΣ: Οι τροποποιήσεις που επιβάλει ο νόμος καταρχήν σας 

υπενθυμίζω ότι στη διάρκεια μιας τριετίας έγιναν περίπου 12 

τροποποιήσεις του νόμου και ορισμένες από αυτές αφορούσαν 

τυπικώς το κομμάτι της εκλογικής διαδικασίας, των αρχαιρεσιών.  

Μια άλλη όμως μετατροπή όμως η οποία κρίθηκε αναγκαία αφορούσε 

την εγγραφή των Σωματείων στην Κ.Ο.Ε.. Λαμβάνοντας υπ’ όψιν, 

λοιπόν, τις συγκεκριμένες ανάγκες, θέλω να σας πω ότι για 

λόγους, όπως λέμε εμείς, δικονομικής τάξεως, δηλαδή, ψήφου που 

θα δώσετε, η μεν διάταξη που αφορά το άρθρο 4 και αφορά την 

εγγραφή των Σωματείων απαιτεί πλειοψηφία του 75%. Οι δε 

διατάξεις που αφορούν την προσαρμογή στο νόμο απαιτούν 

πλειοψηφία μόλις του 51% γιατί ο νόμος έτσι προβλέπει.  

Καταρχήν για τη διαδικασία της εγγραφής προστίθεται η εξής 

διάταξη στο άρθρο 4 παράγραφος 2: Στις περιπτώσεις όπου σε 

κάποια δημοτική ενότητα υπάρχουν … Σωματείων που είναι 

εγγεγραμμένα στη δύναμη της Κ.Ο.Ε. και στο μητρώο αθλητικών 

φορέων της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού, εξουσιοδοτείται το 
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Διοικητικό Συμβούλιο της Κ.Ο.Ε. να χρησιμοποιεί πέραν των 

κριτηρίων που προβλέπονται στην αθλητική νομοθεσία επιπλέον 

κριτήρια, όπως διαθεσιμότητα και προσβασιμότητα σε 

αγωνιστικούς χώρους, πληθυσμιακά κριτήρια, κόστος εγγραφής … 

προκειμένου να κάνει με αιτιολογημένη γνώμη δεκτή ή μη εγγραφή 

νέων Σωματείων στη δύναμη της χώρας.  

2. Στο άρθρο 12 «Γενική Συνέλευση – Αρχαιρεσίες» για να μην 

κουράσω το Σώμα, έχουν μπει διατάξεις που ήδη εφάρμοζε η 

Ομοσπονδία και οι οποίες όμως πλέον πρέπει να εντυπωθούν στο 

καταστατικό ως υποχρέωσή μας προς τον ίδιο το νόμο. Απαιτεί ο 

νόμος την εγγραφή των διατάξεών του στο άρθρο 14 του αθλητικού 

νόμου 2725 να περάσουν τα καταστατικά μας. Αυτό κάναμε και στο 

άρθρο 12, είναι στην πραγματικότητα λέξη προς λέξη 

προσαρμοσμένες φυσικά στην Κολυμβητική Ομοσπονδία οι διατάξεις 

του άρθρου 14. 

Τέλος, υπάρχει το θέμα της συγκροτήσεως του Διοικητικού 

Συμβουλίου με τη διάταξη του άρθρου 22 του αθλητικού νόμου, 

που επίσης πρέπει να περάσει στο καταστατικό, που αφορά τη νέα 

συγκρότηση των Διοικητικών Συμβουλίων των Ομοσπονδιών που 

προβλέπει τη συμμετοχή εκπροσώπου αθλητών, εκπροσώπου 

προπονητών και τι συμβαίνει με τα μέλη, τα αιρετά μέλη αυτών 

των Διοικητικών Συμβουλίων σε περίπτωση που μπει μόνο 

εκπρόσωπος των αθλητών και δεν υπάρχει εκπρόσωπος των 

προπονητών. 

Στην περίπτωση που και εκπρόσωπος των προπονητών υπάρχει και 

εκπρόσωπος των αθλητών τότε παραμένουν τα αιρετά μέλη ως είχαν 

χωρίς να αυξάνονται.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. Πριν υπάρξει οποιαδήποτε τοποθέτηση 

θα ήθελα να πω το εξής, προφανώς αυτά τα οποία αλλάζουν είναι 

ότι θα πρέπει  να ακολουθήσουμε την κείμενη νομοθεσία. Εκείνο 

όμως που θέλω να δώσω ιδιαίτερη προσοχή σε εσάς είναι αυτό το 

οποίο επανειλημμένα μας είχε απασχολήσει στο Διοικητικό 

Συμβούλιο.  

(Παρέμβαση εκτός μικροφώνου)  

ΚΛΑΔΑΣ: Η προθεσμία για την εναρμόνιση αφορούσε την αρχική 

τροποποίηση. Όποιος είχε να μιλήσει έστω και μία φορά δεν 

υπόκειται στην προθεσμία 31.12.2023. Πάρα πολλοί δεν είχαν 

εναρμονίσει καθόλου το καταστατικό, η Κολυμβητική Ομοσπονδία 

το έχει κάνει. Αυτές οι διατάξεις μπήκαν μετά τη θέση της 

πρώτης προθεσμίας και έπεται να τα ξαναβάλουμε κάποια στιγμή.  

Ερωτήσαμε τότε τη Γενική Γραμματεία γιατί αυτή ήταν η ορθή 

άποψη και η Γενική Γραμματεία μας απάντησε ότι όποιος έκανε 

τουλάχιστον μία εναρμόνιση δεν θα είχε περαιτέρω προβλήματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατάλαβες την απάντηση. Ήθελα  να πω, λοιπόν, για το 

κομμάτι αυτό το οποίο αφορά  νέα Σωματεία είναι κάτι το οποίο 

μας απασχόλησε πολλές φορές στο Διοικητικό Συμβούλιο. Όπως 

γνωρίζετε το Διοικητικό Συμβούλιο ουσιαστικά εξυπηρετεί τα 

συμφέροντα των μελών του και τα μέλη του είναι τα Σωματεία. 

Αυτός ο αχταρμάς ο οποίος γίνεται ο οποιοσδήποτε να πηγαίνει 

και φτιάχνει καινούριο Σωματείο έχει σαν αποτέλεσμα τα ήδη 

υπάρχοντα Σωματεία να μην μπορούν να κάνουν τη δουλειά τους 

έτσι όπως πρέπει. Πρέπει, λοιπόν, να μπει μία τάξη κατά τη 

δική μου γνώμη μας και γι'  αυτό ακριβώς βάζουμε τη διάταξη τη 

συγκεκριμένη και να εξετάζονται με συγκεκριμένα κριτήρια όπως 
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πληθυσμιακά αλλά και από πλευράς χώρων των υπαρχόντων 

κολυμβητηρίων μας.  

Προσπαθούμε, λοιπόν, αφενός μεν να στηρίξουμε και να 

υποστηρίξουμε τα μέλη μας και αφ’ ετέρου να βάλουμε μία τάξη 

στον οποιοδήποτε ξυπνάει ένα πρωί και φτιάχνει ένα Σωματείο, 

άσχετα αν στην πόλη στην οποία θέλει να φτιάξει το Σωματείο 

δραστηριοποιούνται 6, 7, 8 … Σωματεία, Σωματεία τα οποία είναι 

κάτω από την ομπρέλα της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας Ελλάδος.  

Υπό αυτήν την έννοια, λοιπόν, να μπορέσουμε λίγο να βοηθήσουμε 

και τα Σωματεία μας, να βοηθήσουμε και τον υψηλό αθλητισμό, να 

βοηθήσουμε την ανάπτυξη των αθλημάτων του υγρού στίβου, και  

αποφασίσαμε να σας προτείνουμε τη συγκεκριμένη διάταξη. Θα 

είναι, λοιπόν, στη διακριτική ευθύνη του Διοικητικού 

Συμβουλίου να βάλει επιπρόσθετα κριτήρια από αυτά τα οποία 

ορίζει η σχετική νομοθεσία προκειμένου να υπάρχει μία τάξη σε 

όλα τα κολυμβητήρια της Ελλάδος.  

Αν κάποιος θέλει να τοποθετηθεί ή να πει κάτι πολύ ευχαρίστως. 

Κάποιος άλλος παρακαλώ; Έχετε το λόγο. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, όπως είπε και ο νομικός σύμβουλος τα 

τελευταία τρία χρόνια έχουν γίνει 12 τροποποιήσεις στο νόμο. 

Ξέρετε ότι η κάθε τροποποίηση του καταστατικού στα Σωματεία 

στοιχίζει 1.000 plus. Ήδη έχουμε κάνει τρεις τροποποιήσεις στο 

καταστατικό. Κάποια στιγμή και η πολιτεία θα πρέπει  να 

καταλάβει ότι δεν μπορεί να αλλάζει τον αθλητικό νόμο κάθε 

εβδομάδα. Τουλάχιστον να γίνει μία παρέμβαση, ότι ξέρετε κάτι, 

φτιάξτε ένα νόμο, παράδειγμα στη Γενική Γραμματεία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολλές παρεμβάσεις.  
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ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Σκεφτείτε, λοιπόν, όπως είπατε η προθεσμία 31.12, 

εντάξει, πήραμε την παράταση, δεν προλαβαίναμε, γιατί τον 

τελευταίο μήνα ειδοποίησαν, αλλά είναι και το κόστος και είναι 

συνεχόμενο κόστος. Και κάτι επιπλέον με την παράγραφο που 

βάλατε για τα νέα Σωματεία και τα λοιπά, μήπως πρέπει να γίνει 

και ένας έλεγχος και στα παλιά Σωματεία ποια πραγματικά είναι 

Σωματεία και δεν είναι μαγαζάκια προπονητών; Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε ότι αφορά την τελευταία παρέμβαση είναι το 

επόμενο θέμα. Κάποιος άλλος ο οποίος επιθυμεί να τοποθετηθεί; 

Παρακαλώ όνομα.  

ΜΑΡΚΑΤΟΣ: Μαρκάτος Γιάννης. Απλά θα σας κάνω μια μικρή 

τοποθέτηση από την μέχρι τώρα εμπειρία μου. Εκεί υπήρχε και το 

άλλο ενδεχόμενο, εμείς είχαμε κάνει τις διαδικασίες που είχε ο 

νόμος, η Γενική Γραμματεία Αθλητισμού, η Ομοσπονδία στους 

αθλητές, μεταγραφές να πάρουν ειδική αναγνώριση και όλα τα 

συναφή, αντιμετωπίσαμε όμως δυο θέματα τα οποία θέλουν μία 

μικρή προσοχή Πρόεδρε για να μη γίνει παρανόηση.  

Υπήρχαν παλιά Σωματεία που θεωρούσαν κεκτημένο ή να μην πω 

άλλη λέξη … το κομμάτι του ΟΑΚΑ, όπου ενώ συντηρούσαν και 

αλλού έδρα κολυμβητηρίου απαιτούσαν να έχουν τις διαδρομές και 

καλά έκαναν αν υπήρχαν αυτοί οι αθλητές για να καλύπτουν τις 

διαδρομές. Το αποτέλεσμα ήταν το εξής, να δεσμεύουν τις  

διαδρομές, να μην μπορεί να μπει ένα καινούριο Σωματείο,  να 

μην έχουν τους αθλητές, να μην υπάρχουν αθλητές, να χρεώνονται 

στο ΟΑΚΑ γιατί εγώ εκεί θα ζήταγα «δώστε μου μία εξοφλητική», 

να μην γίνεται διακανονισμός, γιατί έτσι όπως έχουμε 

καταντήσει το ΟΑΚΑ, για να είμαστε συνεπείς στο κομμάτι του  
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προϋπολογισμού… με εξόφληση του ΟΑΚΑ των προπονητών κάθε μήνα, 

έχουμε μία συνδρομή 140 ευρώ. Το πιο ακριβό Σωματείο πρέπει να 

είμαστε και το διπλανό μας Σωματείο είναι στα 100 ευρώ και δεν 

πληρώνει και κάνει ένα διακανονισμό θεωρητικά στο τέλος του 

χρόνου.  

Οπότε εμένα η άποψή μου είναι να μην γίνονται διακανονισμοί. 

Δεν μπορείς να πληρώσεις; Άσε μία διαδρομή. Σας το λέω αυτό 

γιατί εμείς δυσκολευτήκαμε υπερβολικά να μπούμε. Το αποτέλεσμα 

σήμερα δυο χρόνια μετά ξέρετε τι είναι; Να με παίρνουν από το 

ΟΑΚΑ και να μου λένε: Κύριε Μαρκάτο μήπως θέλετε άλλη μία 

διαδρομή γιατί θέλει να την αφήσει το Σωματείο. Γιατί βάσει 

του ΟΑΚΑ όταν στην αρχή της χρονιάς μετρήσεις ότι θα πάρω 

τέσσερις, δεν μπορείς να τις αφήσεις ή να βρεις αντικαταστάτη.  

Εγώ αυτό που σας λέω  είναι ότι αντιμετώπισα επιπέδου οπαδών 

όχι συλλόγων για να μπω στο ΟΑΚΑ. Τώρα έχουμε μπει, αποχώρησαν 

άλλοι Σύλλογοι, άλλοι Σύλλογοι άφησαν διαδρομές, άλλοι 

Σύλλογοι χρεώθηκαν, τα οποία τα χρέη δεν θα τα δουν ποτέ 

πιθανότατα ούτε το ελληνικό δημόσιο, ούτε το ΟΑΚΑ. Οπότε για 

εσάς το λέω, γιατί μπορεί να υπάρχει μία δικλείδα διερεύνησης, 

είναι πολύ σημαντικό αυτό το κομμάτι.  

Άλλο ένα είναι το εξής, υπάρχουν κάποιοι Σύλλογοι, το οποίο το 

βρίσκω υπερβολικά λογικό, ασκούν ας πούμε ένα άθλημα, όπως 

εμείς μόνο της συγχρονισμένης … αλλά αύριο μεθαύριο μπορεί να 

μεγαλώσει ο Σύλλογος και να θέλουμε να μπούμε στην κολύμβηση ή 

πιθανότητα στο water polo εκεί θα πρέπει  πάλι να υπάρχει μία 

κατανόηση στο κομμάτι επέκτασης, αλλά σας λέω ότι στο τέλος 

της ημέρας οι αθλητές που μπαίνουν σε κάποια κολυμβητήρια ή 
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αυτά που ζητούν κάποιοι Σύλλογοι σε επίπεδο διαδρομών ή ωρών 

κολυμβητηρίων είναι πάνω από τον αριθμό τον πραγματικό των 

μελών που έχουν στις τάξεις τους. Αυτό δημιουργηθεί ένα μεγάλο 

πρόβλημα και συνήθως υπάρχουν δυο σενάρια. Εγώ που είμαι 

προσωποπαγής και θέλω να είμαι μηδενικός, ασχολούμαι στο να 

μην πάρω ούτε ένα τετραγωνικό παραπάνω πισίνας από αυτό που θα 

μπορώ να εισπράξω για να μπορώ να το πληρώσω.  

Υπάρχουν επιλογές που υπάρχουν μεγάλοι Σύλλογοι, μεγάλα 

ονόματα τα οποία όμως αυτός που διαχειρίζεται το Σύλλογο δεν 

πληρώνει από την τσέπη του οπότε λέει: Δώστε μου δέκα 

διαδρομές μεγαλύτερης ομάδας και όλα τα συναφή. Υπάρχει το 

κομμάτι που θα χρεωθώ, θα κάνω ένα διακανονισμό, θα είμαι 

συνεπής. Δείτε το λίγο αυτό και σας δίνω ένα προσωποπαγές 

πρόβλημα που αφορά το ΟΑΚΑ γιατί είναι μεγάλο, το γνωρίζετε 

όλοι και ο ίδιος προσωπικά και σας δίνω την προσωπική μου 

εμπειρία που δεν μπορούσα να μπω. Για να μπω έπρεπε να πάρω 18 

τηλέφωνα, να συγκρουστώ και τώρα αυτή τη στιγμή εμένα με 

παίρνουν τηλέφωνο να πάω να πάρω διαδρομές που έχουν χρεωθεί 

και έχουν αποχωρήσει εν τέλει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. Κάποιος άλλος από τους συναδέλφους ο 

οποίος θα ήθελε να τοποθετηθεί;  

Να προχωρήσουμε, λοιπόν, στην ψηφοφορία. Θα ήθελα παρακαλώ 

πολύ να σηκώσουμε τα καρτελάκια σε ότι αφορά τις τροποποιήσεις 

στο καταστατικό μας στο 10 και στο 13 και αν υπάρχει κάποια 

αντίρρηση θα τη δούμε αμέσως μετά.  

Ευχαριστούμε πάρα πολύ. Ομόφωνα εγκρίνονται οι τροποποιήσεις.  
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Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα εγκρίνει την τροποποίηση του 

Καταστατικού της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Ν.2725/99 όπως ισχύει 

σήμερα.  

 

11ο ΘΕΜΑ: Διαγραφή Σωματείων βάσει του Ν. 2725/99 όπως ισχύει 

σήμερα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε στη Διαγραφή των Σωματείων βάσει του νόμου 2725 

όπως ισχύει σήμερα και έχουμε 106 Σωματεία. Να σας πω κάτι, 

είναι δύσκολο για την Κολυμβητική Ομοσπονδία αλλά και για εμάς 

προσωπικά να προτείνουμε αυτή τη συγκεκριμένη διαγραφή, δεν 

μπορούμε να κάνουμε διαφορετικά. Είναι νόμος του κράτους. 

Επομένως προχωράμε στη διαγραφή των 106 Σωματείων, αν δεν κάνω 

λάθος. Από εκεί και πέρα αν κάποιο από αυτά τα Σωματεία για 

τον α’, β’ ή γ’ λόγο δεν μπορούσαν να ολοκληρώσουν τις 

διαδικασίες μέσα στα χρονικά περιθώρια που ορίστηκαν, αλλά 

επιθυμούν να ανασυγκροτηθούν, εμείς είμαστε εδώ να βοηθήσουμε 

στο βαθμό που μπορούμε και να προχωρήσουμε στην 

επαναδραστηριοποίηση αυτών των Σωματείων.  

Είμαστε υποχρεωμένοι, λοιπόν, έχουμε και τις εγκυκλίους, τις 

φέραμε για να μην υπάρχει καμία αντίρρηση της Γενικής 

Γραμματείας Αθλητισμού η οποία μας υποχρεώνει να προβούμε 

άμεσα στη διαγραφή από το μητρώο μελών μας όσων Σωματείων δεν 

πληρούν τις προϋποθέσεις των Σωματείων στην παρούσα χρονική 

στιγμή που βρίσκονται στο ηλεκτρονικό μητρώο αθλητικών 

Σωματείων … 4714/2020 με απαγόρευση αυτών σε οποιαδήποτε 

αγωνιστική δραστηριότητα. Δεν μπορούμε  να κάνουμε 

διαφορετικά, διαγράφουμε 106 Σωματεία από το δυναμικό μας.  
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(Παρέμβαση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως, βεβαίως. Εκεί που φαίνεται ότι κάποια 

Σωματεία για ένα χαρτί δεν μπόρεσαν να μπουν στο μητρώο 

είμαστε εδώ για να βοηθήσουμε προς αυτήν την κατεύθυνση, ώστε 

κάποια Σωματεία τα οποία ήδη δραστηριοποιούνται να μπουν άμεσα 

στο μητρώο.  

Παρακαλώ πολύ ψηφοφορία. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

 

Η Γενική Συνέλευση ενέκρινε ομόφωνα τον κατάλογο των 106 

σωματείων – μελών της Κ.Ο.Ε. που διαγράφονται και τα οποία δεν 

ήταν εγγεγραμμένα στο Μ.Α.Σ. της ΓΓΑ. 

 

12ο ΘΕΜΑ: Τροποποίηση Κώδικα Ηθικής και Δεοντολογίας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε ότι αφορά του Κώδικα Ηθικής και Δεοντολογίας 

κύριε Κλαδά μπορούμε να πούμε το κομμάτι αυτό για να κλείσουμε 

το τυπικό μέρος.  

ΚΛΑΔΑΣ: Εδώ τα πράγματα είναι πιο απλά. Η Κολυμβητική 

Ομοσπονδία Ελλάδος είχε προβεί πρώτη απ’ όλες τις Ομοσπονδίες 

της χώρας και τις 48 Ολυμπιακές η οποία προχώρησε στην 

κατάργηση Κώδικα Δεοντολογίας. Μάλιστα η εγκριτική της πράξη 

δεν βγήκε από τη Γενική Γραμματεία η οποία παραμένει ακόμα 

προς έλεγχο της διατάξεως αλλά βγήκε γιατί εντός διμήνου που 

έπρεπε να αποφανθεί επί του Κώδικα Δεοντολογίας δεν απάντησε 

και κατά νόμο μας έδωσε σιγή, όπως λέμε, την έγκρισή της.  

Είχαμε, λοιπόν, τον πρώτο Κώδικα Δεοντολογίας στην Ελλάδα, 

κατόπιν πέρασε διάταξη νόμου, που θέσπισε υποχρεωτική τη 

λειτουργία με το άρθρο 26 παράγραφος 7 του νόμου, πέρασε 
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υποχρεωτικώς για όλες τις Ομοσπονδίες τη σύσταση, τη 

συγκρότηση Επιτροπών Δεοντολογίας. Την ίδια στιγμή γεννήθηκαν 

και νέες απαιτήσεις και προϋποθέσεις τις οποίες ο νομοθέτης 

ένταξε στις Επιτροπές αυτές.  

Έτσι, λοιπόν, η Ομοσπονδία επανέρχεται, το Διοικητικό 

Συμβούλιο της Ομοσπονδίας να σας ζητήσει την έγκριση του 

τροποποιημένου κανονισμού δεοντολογίας που έχει, ώστε ο 

καινούριος τροποποιηθείς να εγκριθεί από τη Γενική Γραμματεία, 

η τροποποίησή του εννοώ και να καταστεί επίκαιρη σε σχέση με 

τη διάταξη του άρθρου 26 παράγραφος 7.  

Αφορά τη συγκρότηση της Επιτροπής, τη διαδικασία ενώπιον της 

Επιτροπής Δεοντολογίας και σε αυτό έχει προστεθεί αυτή είναι η 

καινοτομία, δηλαδή η δυνατότητα όλων των μελών και των μελών 

των μελών μας, δηλαδή, φυσικών προσώπων, να καταγγείλουν κάτι 

απευθείας στην Επιτροπή Δεοντολογίας. Έχει μεριμνήσει το 

Διοικητικό Συμβούλιο και έχει διανείμει σχετικό ειδικό email 

που μπορούν να απευθύνονται κατευθείαν στην Επιτροπή 

Δεοντολογίας. Είναι εντελώς ανεξάρτητο, δεν χρήζει καν 

έγκρισης από το Διοικητικό Συμβούλιο, οι δε αποφάσεις τους 

προσβάλλονται ενώπιον του ΑΣΕΑΔ. Δηλαδή, αποτελεί δικαιοδοτικό 

ανεξάρτητο όργανο. Είναι μία πρόοδος που συντελείται με την 

εφαρμογή και διεθνών κανονισμών σε σχέση με τη λειτουργία των 

οργάνων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ. Μπορούμε να προχωρήσουμε στην 

ψηφοφορία σχετικά με τη συγκεκριμένη τροποποίηση στον Κώδικα 

Ηθικής και Δεοντολογίας. Παρακαλώ πολύ να σηκώσουμε τα χέρια. 

Κάποιο κόκκινο;  
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Εγκρίνεται ομόφωνα.  

 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα ενέκρινε την τροποποίηση του Κώδικα 

Ηθικής και Δεοντολογίας Κ.Ο.Ε..  

 

13ο ΘΕΜΑ: Πρόταση για το δικαίωμα εγγραφής σωματείου στο μητρώο 

της Κ.Ο.Ε.. 

Το θέμα συζητήθηκε και εγκρίθηκε στο Θέμα 10. 

 

14ο ΘΕΜΑ: Ενημερώσεις – Ανακοινώσεις  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώσαμε, επομένως πάμε σε κάποιες ενημερώσεις 

και ανακοινώσεις.  

Είμαστε υποχρεωμένοι όλοι μας να στέλνουμε εάν υπάρχει νέα 

σύνθεση του Διοικητικού Συμβουλίου την ενημέρωση στα γραφεία 

της Ομοσπονδίας. Παρακαλώ πολύ όσοι δεν το έχετε κάνει μέχρι 

σήμερα να το πράξετε προκειμένου να συμπεριλαμβάνετε στα 

αρχεία μας κάτι το οποίο θα μας βοηθήσει στην πορεία και 

ενόψει των επικείμενων εκλογών.  

Χτες και σήμερα ζήσαμε στιγμές όμορφες που αποδεικνύουν το 

πόσο μεγάλη Ομοσπονδία είμαστε, που αποδεικνύουμε την ενότητά 

μας μεταξύ όλων, την πρόοδο την οποία έχουμε κάνει και νομίζω 

ότι είναι παραδεκτό ότι είμαστε σε καλό δρόμο και θέλω να σας 

ευχαριστήσω προσωπικά για όλη την προσπάθεια την οποία έχετε 

κάνει και για όλη τη στήριξη την οποία έχετε δώσει στο 

Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας.  

Πριν από τρία χρόνια ακριβώς μας δώσατε τη δυνατότητα να 

διοικήσουμε την Ομοσπονδία, ακριβώς πριν από τρία χρόνια. Σας 
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παρουσιάσαμε ένα πρόγραμμα με τις θέσεις μας για τις οποίες 

πειστήκατε ότι μπορούμε να διοικήσουμε την Κολυμβητική 

Ομοσπονδία και σας ευχαριστούμε πάρα πολύ γι'  αυτό.  

Ελπίζω μέσα σε αυτό το χρονικό διάστημα να αποδείξαμε ότι 

αξίζαμε της εμπιστοσύνης σας. Πάντα πιστεύω ότι στις Γενικές 

Συνελεύσεις είναι ο χώρος και ο τόπος όπου ο καθένας μπορεί να 

πει τις απόψεις του, μπορεί να πει τις ιδέες του, μπορεί να 

κριτικάρει και μπορεί να προτείνει. Είναι ο τόπος μέσα στον 

οποίο βρισκόμαστε όλοι μαζί και συζητάμε αυτά που αγαπάμε και 

αυτά που μας απασχολούν.  

Λέγοντας αυτά και γνωρίζοντας πολύ καλά ότι η σημερινή είναι η 

τελευταία Γενική Συνέλευση πριν από τις εκλογές που θα γίνουν 

Σεπτέμβριο-Οκτώβριο, ως αναφέρει η κείμενη νομοθεσία, θα ήθελα 

να σας ανακοινώσω ότι θα είμαι ξανά υποψήφιος Πρόεδρος μαζί με 

ομάδα συνεργατών προκειμένου να συνεχίσουμε το έργο μας αυτό 

το οποίο ξεκινήσαμε.  

Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω προσωπικά για τη στήριξη την οποία 

είχαμε όλο αυτό το χρονικό διάστημα.  

Κλείνοντας, λοιπόν, αυτή τη Γενική Συνέλευση θέλω να πω ότι 

είμαστε σε πολύ καλό δρόμο. Να ευχηθώ τα καλύτερα στα Σωματεία 

μέλη μας και προφανώς να ευχηθώ τα καλύτερα στους αθλητές και 

προπονητές μας οι οποίοι μέχρι το χρονικό διάστημα προς το 

τέλος του καλοκαιριού θα δώσουν εξετάσεις σε όλα τα μήκη και 

πλάτη του κόσμου με αποκορύφωμα τους Ολυμπιακούς Αγώνες στο 

Παρίσι τον Ιούνιο του 2024. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  
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Με αυτά και με αυτά κλείνει η σημερινή μας συνεδρίαση και να 

είμαστε όλοι καλά να τα ξαναπούμε στις εκλογές. Υπάρχει 

μπουφές, παρακαλώ θα είναι χαρά μας να τα πούμε κι' εκεί.  
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